

A. Personal Information

Surname (last name):	Given names(s):
Surname (last name) at birth:	Former name(s):
Place of birth (City, Province/State, Country):	
Date of birth (YYYY-MM-DD):	Sex (check one) <input type="checkbox"/> Female <input type="checkbox"/> Male
Phone number(s):	Email address:

Current Home Address

Number **Street** **Apartment** **City** **Province/Territory/State** **Postal/ZIP code**

Previous Address(es) Within the Last 5 Years (attach additional page if necessary)

B. Reason for the Criminal Record Verification

Reason for Request (example: Employment – Employer – Job Title): Due Diligence

Organization Requesting Search: eVerifile

Contact Name: Dayna Mizowek Contact Phone Number: 727.937.7441

C. Informed Consent

SEARCH AUTHORIZATION – I HEREBY CONSENT TO THE SEARCH OF the RCMP National Repository of Criminal Records based on the name(s), date of birth and where used, the declared criminal record history provided by myself. I understand that this verification of the National Repository of Criminal Records is not being confirmed by fingerprint comparison which is the only true means by which to confirm if a criminal record exists in the National Repository of Criminal Records.

POLICE INFORMATION SYSTEM(S) – I HEREBY CONSENT TO THE SEARCH OF police information systems, as part of a Police Information Check, which will consist of a search of the following systems (check applicable):

- CPIC investigative Data Bank Police Information Portal (PIP)
 OTHER:

AUTHORIZATION AND WAIVER to provide a confirmation of criminal record or any police information.

I certify that the information set out by me in this application is true and correct to the best of my ability. I consent to the release of the results of the criminal record checks to Mintz Global Screening Inc. and eVerify, located in Toronto, Canada and Smyrna Georgia, USA.

I hereby release and forever discharge all members and employees of the processing Police Service and the Royal Canadian Mounted Police from any and all actions, claims

and demands for damages, loss or injury howsoever arising which may hereafter be sustained by myself as a result of the acts, omissions, negligence, willful conduct, or malice of the Defendants, their agents, servants, employees, contractors, or assigns.

Cobourg Police Service to Mintz Global Screening Inc. and eVerifile, Toronto, Canada and Smyrna Georgia
Name of Processing Police Service
City and County of processing

Signature of Applicant	Date Year – Month - Day	Signed at City	Province/Territory
------------------------	----------------------------	-------------------	--------------------

D. Identification Verification

Physical Identity Verification

Electronic Identity Verification

Witnessing Agent's Name:	Identification Verified:
Witnessing Agent's Signature:	Type of Photo ID Viewed (Government Issued) & Secondary ID

Name and location of the company where information will be stored in Canada: Mintz Global Screening Inc., Montreal, Quebec

****Information related to this criminal record check is collected, retained and disclosed in accordance with applicable privacy legislation.****

Date de version du formulaire: 2017-10-05 Cobourg Police Service

CRIMINAL RECORD VERIFICATION
Declaration of Criminal Record Form

Declaration of Criminal Record

This form is required to be filled and attached to your Informed Consent Form for a Criminal Record Verification.

Surname (last name) _____ Given name(s) _____ Date of Birth: _____

YYYY-MM-DD

Information is collected and disclosed in accordance with federal, provincial and municipal laws.

A Declaration of Criminal Record does not constitute a Certified Criminal Record by the RCMP and may not contain all criminal record convictions.

Applicants must declare all convictions for offences under Canadian federal law.

Do not declare the following:

- A conviction for which you have received a Record Suspension (formerly pardon) in accordance with the *Criminal Records Act*;
- A conviction where you were a “young person” under the *Youth Criminal Justice Act*;
- An Absolute or Conditional Discharge, pursuant to section 730 of the *Criminal Code*;
- An offence for which you were not convicted;
- Any provincial or municipal offence, and;
- Any charges dealt with outside of Canada.

Note that a Certified Criminal Record can only be issued based on the submission of fingerprints to the RCMP National Repository of Criminal Records.

Offence	Date of Sentence	Court Location

Signature of Applicant

Date (YYYY-MM-DD)

Verified By:

Name of Police Agency Employee

Signature of Police Agency Employee

LAST NAME: FIRST NAME: **CONSENT TO DISCLOSURE**

I hereby give authorization to Mintz Global Screening ("Mintz"), acting on behalf of eVerifile ("the Company"), to obtain the following information:

- to obtain information about myself and actions I am or have been involved in from any provincial or federal judicial court, tribunal, regulatory body, disciplinary committee or any other legal or quasi-legal authority in Canada.

RELEASE AND DISCHARGEPurpose of Consent: Background Screening

I understand that the information obtained as a result of this authorization will be held in the strictest of confidentiality by Mintz and/or the Company and will be maintained in accordance with their respective Privacy Policies. The information obtained will only be used in accordance with and to satisfy the scope for which this authorization has been signed. I release, waive and forever discharge anyone who provides information in relation to this release, from any and all liability for the disclosure of information to Mintz or the Company. I certify that the information set out by me in this authorization is correct. Before signing this authorization, I have fully informed myself of its content and meaning and have a full understanding of it.

SIGNATURE:**DATE:**

All applicants for a criminal record check must provide government-issued identification prior to undergoing a name-based criminal record check. Legible copies of the identification must be included with the authorization form.

An applicant must provide copies of two (2) pieces of valid identification, one of which must be government-issued and include the applicant's name, date of birth, signature and photo of the applicant. Copies of the identification documents must be certified by a witness who will confirm that the applicant signing the informed consent is the individual on the government-issued identification. The witness verifying the identity of the applicant must compare the signature on the government-issued identification to the signature on the Informed Consent form.

PHOTO IDENTIFICATION STANDARDS

One of the provided pieces of identification must be one of the following:

- Driver's Licence (issued by Canadian province or territory) or Nexus Card
- Foreign Driver's Licence
- Photo Health Card (except in Ontario, Manitoba or Prince Edward Island)
- Canadian Passport
- Foreign Passport
- Canadian Citizenship Card
- Permanent Resident (PR) Card
- Certificate of Indian Status
- Firearms Acquisition Certificate (FAC)
- Federal, Provincial or Municipal Identification Card
- Military Family Identification Card (MFID)

SECONDARY IDENTIFICATION STANDARDS

The second piece of ID can be another photo ID from the previous list or can be any of the following:

- Birth Certificate
- Baptismal Certificate
- Hunting Licence
- Fishing Licence
- Outdoors Card
- Hospital Card
- Immigration Papers
- Canadian Blood Donor Card (only if date of birth indicated)
- Student Identity Card (as long as name is shown)

WITNESS REQUIREMENTS

The witness must personally view the identification provided and ensure that it matches the person signing this form. The witness may be contacted as part of an audit of this process to verify that this occurred.

The witness must be one of the following:

- An employee of the company for which this background screening is being completed or;
- A duly authorized and licensed notary public or;
- An independent arms length witness. This is defined as a person who is not related by marriage or blood to the candidate or otherwise in an intimate relationship. The witness must be at least 18 years of age and have known the candidate personally for a minimum of 2 years.
To know an applicant personally means that the witness is able to confirm aspects of the applicant's personal attributes such as name, approximate age, place of birth, physical description and some personal history.

Note to Applicant: You may make a request for access to your personal information, a request for correction or any other request for information by sending a written request to Mintz (Mintz Global Screening 1303 William Street, Suite 200, Montréal, QC, H3C 1R4 to the attention of Privacy Officer. Mintz will answer your request for access, correction or information within thirty (30) days following its reception.

INSTRUCTIONS – DECLARATION OF CRIMINAL RECORD

Prior to undergoing a name-based criminal record verification, you can self-declare the content of your criminal record using the Declaration of a Criminal Record form available on the next page. The police will compare the data provided against their database and determine either the declaration is:

- **Complete:** there are no other criminal record convictions than the ones declared and the information provided is accurate or your declaration is considered by the police service a material representation of your criminal history.
- **Incomplete:** the information provided is inaccurate or it is not a complete listing of the applicant's criminal record.

The confirmation of a declaration of a criminal record does not constitute a Certified Criminal Record by the RCMP-GRC. A Certified Criminal Record can be only issued based on the submission of fingerprints to the RCMP National Repository of Criminal Records. Also note that the confirmation of a declaration of a criminal record may not contain all criminal record convictions.

DECLARATION PROCESS

1. Using the form provided on the next page, enter your name and date of birth exactly as they appear on your background screening consent form.
2. Enter one criminal charge per line. If you were convicted for several counts at the same time, please use one line per count.
3. Identify the offence, date of conviction, and court location where the judgment was rendered.

DECLARE THE FOLLOWING INFORMATION:

- All convictions for criminal offenses under federal law.

DO NOT DECLARE THE FOLLOWING:

- Absolute discharges or conditional discharges, pursuant to the Criminal Code, section 730.
- Any charges for which you have received a record suspension ("pardon"), pursuant to the Criminal Records Act.
- Any offences while you were a "young person" (twelve years old but less than eighteen years old), pursuant to the Youth Criminal Justice Act.
- Any charges for which you were not convicted, for example, charges that were withdrawn, dismissed, etc.
- Any provincial or municipal offences, for example traffic infractions.
- Any charges dealt with outside of Canada.
- Any charges for which you received a stay of proceedings.

E. Renseignements personnels					
Nom de famille:		Prénom(s):			
Nom de famille à la naissance:		Nom(s) antérieur(s):			
Lieu de naissance (ville, province ou État, pays):					
Date de naissance (AAAA-MM-JJ):		Sexe (cocher une case)		<input type="checkbox"/> Femme	<input type="checkbox"/> Homme
Numéro(s) de téléphone:		Adresse courriel:			
Adresse de la résidence actuelle					
Numéro	Rue	Appartement	Ville	Province/Territoire/ État	Code postal
Adresse(s) précédente(s) au cours des cinq dernières années (joindre une autre page au formulaire s'il y a lieu)					
F. Raison de la vérification de casier judiciaire					
Raison de la demande (par exemple: Emploi – Employeur – Titre du poste) : Vérification diligente					
Organisme qui demande la vérification : eVerify					
Personne-resource: Dayna Mizowek		Numéro de téléphone: 727.937.7441			
G. Consentement éclairé					
AUTORISATION À EFFECTUER UNE RECHERCHE – JE CONSENS PAR LA PRÉSENTE À CE QU'UNE RECHERCHE SOIT EFFECTUÉE dans le Répertoire national des casiers judiciaires de la GRC à partir du ou des noms, de la date de naissance et, le cas échéant, des antécédents judiciaires que j'ai fournis. Je comprends que cette vérification ne sera pas confirmée par comparaison d'empreintes digitales, ce qui constitue l'unique moyen de confirmer formellement l'existence d'un casier judiciaire dans le Répertoire national des casiers judiciaires.					
SYSTÈME(S) D'INFORMATION DE LA POLICE – JE CONSENS PAR LA PRÉSENTE À CE QU'UNE RECHERCHE SOIT EFFECTUÉE dans les systèmes d'information suivants de la police : (cocher les cases qui s'appliquent):					
<input checked="" type="checkbox"/> Banque de données d'enquêtes du CPIC <input type="checkbox"/> Portail d'informations policières (PIP)					
<input type="checkbox"/> AUTRE:					
AUTHORISATION ET DÉCHARGE en vue de la transmission d'une attestation de casier judiciaire ou de toute information de la police.					
J'atteste que les renseignements que j'ai fournis dans la présente demande sont, à ma connaissance, exacts. Je consens à ce que les résultats des vérifications de casier judiciaire soit communiqués à <u>Vérifications mondiales Mintz & eVerify</u> , situé(e) à <u>Montréal, Canada & Smyrna Géorgie, É.-U.</u>					
Nom de l'entreprise chargé de traiter la demande		Nom de l'entreprise		Ville et pays	
Par la présente, je libère à jamais tous les membres et employés du service de police chargé de traiter la demande ainsi que ceux de la Gendarmerie royale du Canada de toute action ou demande relative à tout dommage, toute perte ou tout préjudice, quelle qu'en soit la cause, que je pourrais subir par suite de la communication de l'information par <u>Cobourg Police Service</u> à <u>Vérifications mondiales Mintz & eVerify</u> , <u>Montréal, Canada & Smyrna Géorgie, É.-U.</u>					
Nom du service de police		Nom de l'entreprise		Ville et pays	
H. Vérification de l'identité		<input type="checkbox"/> Vérification physique de l'identité		<input type="checkbox"/> Vérification électronique de l'identité	
Nom du mandataire témoin:		Identité vérifiée			
Signature du mandataire témoin:		Type de pièce d'identité avec photo vérifiée : (Pièce d'identité délivrée par le gouvernement) et pièce d'identité secondaire			

Nom et lieu de l'entreprise qui conservera l'information au Canada: Vérifications mondiales Mintz, Montréal, Québec

****L'information relative à cette vérification de casier judiciaire est recueillie, conservée et communiquée conformément aux lois applicables en matière de protection des renseignements personnels ****

VÉRIFICATION DE CASIER JUDICIAIRE
Formulaire de déclaration d'antécédents judiciaires

Déclaration d'antécédents judiciaires

Vous devez remplir le présent formulaire et le joindre au Formulaire de consentement éclairé à une vérification de casier judiciaire.

Nom de famille _____ Prénom(s) _____ Date de naissance _____
AAAA-MM-JJ

L'information est recueillie et communiquée en conformité avec les lois fédérales et provinciales et avec les règlements municipaux.

La déclaration d'antécédents judiciaires ne constitue pas un casier judiciaire certifié par la GRC et ne peut pas contenir toutes les déclarations de culpabilité au criminel.

Le demandeur doit déclarer toute déclaration de culpabilité relative à une infraction à une loi fédérale du Canada.

À ne pas déclarer:

- déclarations de culpabilité pour lesquelles vous avez obtenu une suspension de casier (autrefois appelée réhabilitation) en vertu de la *Loi sur le casier judiciaire*;
- déclarations de culpabilité dont vous avez fait l'objet alors que vous étiez adolescent(e) au sens de la *Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents*;
- absolutions inconditionnelles ou sous conditions accordées aux termes de l'article 730 du *Code criminel*;
- infractions dont vous n'avez pas été reconnu(e) coupable;
- infractions à une loi provinciale ou à un règlement municipal;
- accusations portées à l'extérieur du Canada.

À noter qu'un casier judiciaire certifié ne peut être délivré que si des empreintes digitales ont été transmises au Répertoire national des casiers judiciaires de la GRC.

Infraction	Date du prononcé de la peine	Lieu du tribunal

Signature du demandeur

Date (AAAA-MM-JJ)

Vérifié par:

Nom de l'employé(e) du Service de Police

Signature de l'employé(e) du Service de Police

IDENTIFICATION

NOM DE FAMILLE:

PRÉNOM:

-
- J'autorise Mintz à obtenir à mon sujet et au sujet de toute mesure m'impliquant ou m'ayant impliqué auprès de toute cour provinciale ou fédérale, tout tribunal, tout organisme de contrôle, tout comité disciplinaire et toute autre instance judiciaire ou quasi judiciaire au Canada.
-

RENONCIATIONObjet du consentement: Vérification d'antécédents pour l'Entreprise

Je comprends que les renseignements obtenus à la suite de la présente autorisation seront traités de manière strictement confidentielle par Mintz et l'Entreprise et seront conservés conformément à leurs politiques de confidentialité respectives. Les renseignements obtenus seront utilisés uniquement aux fins décrites dans la présente autorisation. Par la présente, j'accepte de décharger toute personne qui fournit des renseignements à la suite de la présente renonciation de toute responsabilité relative à la divulgation d'information à Mintz et à l'Entreprise. J'atteste la véracité et l'exactitude des renseignements que j'ai fournis dans la présente autorisation. Avant de signer la présente autorisation, je me suis pleinement informé de son contenu et de sa signification, et je confirme en avoir une parfaite compréhension.

SIGNATURE:DATE:

VÉRIFICATION D'IDENTITÉ

Tout candidat doit présenter ses pièces d'identité avant qu'une recherche de casier judiciaire faite à partir de son nom puisse être effectuée. Une copie lisible des pièces d'identité doit être fournie avec le formulaire de consentement.

Le candidat doit fournir la copie de deux pièces d'identité, dont une doit être émise par le gouvernement et comprendre le nom du candidat, sa date de naissance, sa signature et sa photo. Les copies des documents d'identité doivent être validées par un témoin qui doit confirmer que la personne qui signe le formulaire de consentement est bien la personne détentrice de la pièce d'identité émise par le gouvernement. Le témoin qui vérifie l'identité du candidat doit comparer la signature qui apparaît sur la pièce d'identité émise par le gouvernement à la signature sur le formulaire de consentement.

PIÈCE D'IDENTITÉ PHOTO

Une des pièces d'identité suivantes doit obligatoirement être fournie avec la demande:

- Permis de conduire (émis par une province ou un territoire canadien) ou carte Nexus
- Permis de conduire d'un autre pays
- Carte d'assurance-maladie avec photo (sauf en Ontario, au Manitoba ou à l'Île-du-Prince-Édouard)
- Passeport canadien
- Passeport d'un autre pays
- Carte de citoyenneté canadienne
- Carte de résident permanent (CRP)
- Certificat de statut d'Indien
- Autorisation d'acquisition d'armes à feu (AAAF)
- Carte d'identité fédérale, provinciale ou municipale
- Carte d'identité de famille de militaires (CIFM)

PIÈCE D'IDENTITÉ SECONDAIRE

La deuxième pièce d'identité fournie peut provenir de la liste précédente ou être l'une des pièces suivantes:

- Certificat de naissance
- Certificat de baptême
- Permis de chasse
- Permis de pêche
- Carte plein-air
- Carte d'hôpital
- Documents d'immigration
- Carte de donneur de sang émise par la Société canadienne du sang (à condition que la date de naissance y figure)
- Carte d'étudiant (à condition que le nom y soit indiqué)

INSTRUCTIONS POUR LE TÉMOIN

Le témoin doit personnellement vérifier les pièces d'identité fournies par le candidat et s'assurer qu'elles appartiennent bien à la personne qui signe le formulaire de consentement. Le témoin pourrait être contacté dans le cadre d'une vérification de cette procédure afin de confirmer qu'il a bien effectué la vérification.

Le témoin doit répondre à l'une des exigences suivantes :

- Être un employé de l'entreprise qui demande la vérification
- Être un commissaire à l'assermentation dûment autorisé et certifié
- Être un témoin indépendant. Un témoin indépendant doit être une personne qui n'est pas liée au candidat par alliance, par un lien familial ou par une relation intime. Le témoin doit être âgé d'au moins 18 ans et connaître personnellement le candidat depuis au moins deux ans. Connaître le candidat implique que le témoin peut confirmer certaines caractéristiques personnelles du candidat, telles que son nom, son âge approximatif, le lieu de sa naissance, sa description physique et une partie de son historique personnel.

Note au candidat : Vous pouvez demander l'accès à vos renseignements personnels, demander une correction des renseignements ou soumettre toute autre demande en faisant parvenir votre demande par écrit à Vérifications mondiales Mintz à l'adresse : 1303, rue William, bureau 200, Montréal, QC, H3C 1R4, aux soins du responsable de la protection de la vie privée. Mintz répondra à votre demande d'accès, de correction ou d'information dans un délai de trente (30) jours suivant sa réception.

INSTRUCTIONS – DÉCLARATION DE CASIER JUDICIAIRE

Préalablement à ce qu'une vérification de casier judiciaire à partir de votre nom soit faite, il vous est possible de déclarer volontairement le contenu de votre casier judiciaire à l'aide du formulaire suivant. Les services de police compareront les renseignements fournis à ceux figurant à leur base de données et détermineront si la déclaration est :

- **Complète** : les renseignements fournis sont exacts et il n'y a pas d'autres condamnations pour acte criminel dans votre casier judiciaire, ou le service de police juge que votre déclaration est une représentation fidèle de vos antécédents criminels.
- **Incomplète** : les renseignements fournis sont erronés ou il manque des condamnations pour acte criminel qui figurent dans votre casier judiciaire.

La confirmation d'une déclaration de casier judiciaire ne constitue pas une vérification certifiée de casier judiciaire par la GRC/RCMP. Seule une vérification à partir de vos empreintes digitales permet d'obtenir une copie certifiée de votre casier judiciaire. De plus, la confirmation d'une déclaration de casier judiciaire peut ne pas révéler toutes les condamnations pour une infraction criminelle du sujet de la recherche.

PROCÉDURE

4. Dans le formulaire de déclaration à la page suivant, veuillez inscrire votre nom et votre date de naissance exactement comme ils sont inscrits dans votre formulation de consentement.
5. Veuillez déclarer une condamnation pour acte criminel par ligne. Si vous avez été condamné pour plusieurs chefs d'accusation lors d'une même séance, veuillez utiliser une ligne pour chaque chef d'accusation.
6. Indiquez l'infraction commise, la date de condamnation et l'emplacement de la cour où la condamnation a été prononcée.

DÉCLARER LES ANTÉCÉDENTS SUIVANTS:

- Toutes les condamnations pour un acte criminel en vertu de la loi fédérale.

NE PAS DÉCLARER LES ANTÉCÉDENTS SUIVANTS:

- Les absolutions conditionnelles ou inconditionnelles en vertu de la section 730 du Code criminel.
- Les condamnations pour lesquelles vous avez obtenu une suspension de casier judiciaire (« pardon ») en vertu de la Loi sur le casier judiciaire.
- Toute infraction commise alors que vous étiez “adolescent” (au moins 12 ans, mais pas atteint l'âge de dix-huit ans) en vertu de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents.
- Toute accusation criminelle qui n'a pas donné lieu à une condamnation, par exemple toute accusation retirée, rejetée, etc.
- Toute infraction provinciale ou municipale.
- Toute condamnation survenue hors du Canada.
- Les accusations qui ont fait l'objet d'une suspension des procédures.